
 
 
 
 

 
Reservation 

Kultur och fritidsnämnden 20160114, ärende 3  
”Utveckling av Lunds konsthall rusta för framtidens upplevelse” 

 
 
Konsthallen 
 
Efter det olyckliga decemberresultatet om "en rekonstruktion som kan innebära en 
nedläggning 
o.s.v." kommer  nu ett beslut om utredning . Detta har dock inte föregåtts av en djup 
diskussion i nämnden utan endast presenterats i beredningen. 
  
Vi i vänsterpartiet ser gärna att konsthallen utvecklas och tror att vi gemensamt skulle kunna  
prestera kreativa förslag och komma fram till en lösning. 
 
Utredningsdirektiven är generellt vagt formulerade och utesluter fortfarande inte en total 
rekonstruktion av konsthallen. På en punkt är man däremot mera bestämd nämligen att den 
ekonomiska ramen behöver minska med 1 procent årligen. Detta står vi inte bakom.Vi 
menar att hela kommunens verksamhet från skola och äldreomsorg till kultur och 
fritidsverksamhet inte klarar fler nedskärningar och att den gemensamma finansieringen av 
bl.a. konsthallens  verksamhet behöver öka. 
 
Det är viktigt vilken utredare som väljs eftersom konsthallens funktion inte bara är beroende 
av fackkunskap. Därför tycker vi också att nämnden skulle ha inflytande över detta. 
 
Det är positivt att man försöker utveckla Kultur och fritidsnämndens olika verksamheter 
men  vi är oroliga för att konsthallen  utpekas som det stora problemet , större än det är i 
proportion till övriga verksamheters bekymmer. 
 
För Vänsterpartiet 
Saima JönssonFahoum 


